

British Exhibitors at h & h cologne 29th - 31st March 2019



British Exhibitors at h & h cologne

29th - 31st March 2019

The British group at h+h cologne is coordinated by UKFT (the UK Fashion and Textile Association) and supported by DIT (Department for International Trade). For further information please contact textiles@ukft.org

Die britische Gruppe auf der h + h cologne wird von der UK Fashion and Textile Association (UKFT) koordiniert und durch DIT (Department for International Trade) unterstützt. Weitere Informationen erhalten Sie unter textiles@ukft.org



In partnership with:



Appletons Wool Limited

13 Meadow View
Drakes Drive
Long Crendon Industrial Park
Aylesbury
Bucks HP18 9EQ

T: +44 (0) 1844 202733
E: sales@appletons.org.uk
www.appletons.org.uk



Credit: Jay Hooper
of Dizzy and Creative

Hall 2.2 - Stand F017a

Stand Contact:
Deborah O'Brien
Caroline Cranley
Diana Cawdron

Appletons



Appletons supplies 100% British tapestry and embroidery wool in 421 different shades. 2019 sees the launch of the first Appletons kits by some of the most popular designers in the country with a theme of the British Isles.

Appletons bieten 100% britische Gobelin- und Stickwolle in 421 verschiedenen Farbtönen. 2019 stellen sie die ersten Appletons Handarbeitspackungen vor; diese sind von einigen der populärsten Designer des Landes geschaffen und haben die Britischen Inseln zum Thema.

baa ram ewe

180 Harrogate Road
Leeds
LS7 4NZ

T: +44 (0) 113 278 1788
E: sales@baaramewe.co.uk
www.baaramewe.co.uk
Social Media:
@baarameweknits
#baarameweknits



Hall 2.2 - Stand A078

Stand Contact:
Jo Spreckley
Graeme Knowles-Miller
Rachel Hunnybun



The baa ram ewe masterplan is to make Yorkshire famous for wool production across the world once more, reconnecting it to its woolly heritage. baa ram ewe have put themselves at the centre of this renaissance commanding worldwide appeal for their luxurious and authentic wools, all spun and made in Yorkshire. Baa ram ewe would love the opportunity to show you their gorgeous yarns in person at h + h cologne.

Das Gesamtkonzept von baa ram ewe ist es, die englische Gegend Yorkshire wieder für die Wollherstellung weltweit berühmt zu machen und damit an das wollige Erbe dieser Region anzuknüpfen. baa ram ewe haben sich in das Zentrum dieses Wiedererwachens gestellt und finden weltweit Anklang für ihre luxuriösen und authentischen Wollsorten, die alle in Yorkshire versponnen und hergestellt werden. Baa ram ewe würden die Gelegenheit begrüßen, Ihnen ihre bezaubernden Garne persönlich auf der h+h cologne zeigen zu dürfen.

Bothy Threads Ltd

Unit 2b, Lakeland Business Park
Lamplugh Road
Cockermouth
Cumbria
CA13 0QT

T/F: 01900 828844
E: info@bothythreads.com
www.bothythreads.com



Hall 2.1 - Stand A080

Stand Contact:
Dr John Golby
Dr Catherine Golby



Bothy Threads has an exciting range of counted cross stitch, blackwork and tapestry kits. We offer a varied and contemporary range and have just launched additions to our 'Wrendale' and Bebunni collections and new Lavinia Stamp's fairies on printed Aida.

Bothy Threads hat eine aufregendes Sortiment an Kreuzstich-, Schwarzstich- und Gobelinpackungen. Wir bieten eine vielfältige und zeitgenössische Palette und haben gerade neue Produkte in unseren 'Wrendale'- und Bebunni-Kollektionen vorgestellt, ebenso wie neue Feenvorlagen von Lavinia Stamps auf bedrucktem Aidastoff.

James C Brett

Monarch Mills
30 – 34 Clyde Street
Bingley
West Yorkshire
BD16 2NT

T: +44 (0) 1274 565959
E: sales@jamescbrett.co.uk
www.jamescbrett.co.uk



Hall 2.2 - Stand F041

Stand Contact:
Jamie Brett
Eddie McBrien
James Brett

James C. Brett

James C Brett are manufacturers and wholesalers of a wide variety of classical and fashion yarns, supported by modern up-to-date designs. A long established family company, James C Brett have over 50 years' experience in supplying the UK and numerous export markets.

James C Brett ist ein Hersteller und Großhändler einer großen Auswahl klassischer und modischer Garne, die von modernen aktuellen Designs ergänzt werden. Als ein traditionsreiches Familienunternehmen hat James C Brett über 50 Jahre Erfahrung im Vertrieb seiner Produkte, sowohl innerhalb Großbritanniens als auch in vielen Exportmärkten.

Chester Wool Company

Unit 3, Prospect Park
Parkway
Deeside Industrial Estate
Deeside
CH5 2NS

T: +44 (0) 7546 948 378
E: yarn@chesterwool.com
www.chesterwool.com



Hall 2.2 - Stand E061

Stand Contact:
Andy Robinson



Chester Wool Company manufactures and wholesales a large range of over 180 natural bases of undyed yarns for hand-dyed artists. Their warehouse and distribution are based in Chester UK, from where they ship worldwide. The range covers all weights from superfine lace to super chunky bases in hanks, mini skeins and sock blanks. They also distribute Fyberspates, Kate Davies books & her yarn *Ard Thir*, Coop Knits Socks Yeah!, Carol Feller's *Nua* and the Crochet Project publications.

Chester Wool Company sind Hersteller und Großhändler einer breiten Palette aus über 180 natürlichen Garngrundlagen ungefärbter Garne für Handfärbekünstler. Ihr Lager und Vertriebszentrum sind in Chester in Großbritannien, von wo aus sie weltweit liefern. Die Produktpalette beinhaltet alle Gewichte, von superfeiner Spitze bis zu Super-Chunky Basisgarnen in Gebinden, Mini-Strängen und Socken-Blanks. Sie vertreiben auch Fyberspates, Kate Davies Bücher und ihr Garn *Ard Thir*, sowie Coop Knits Socks Yeah!, Carol Fellers *Nua* und die Veröffentlichungen von Crochet Project.

Corinne Lapierre Ltd

Units 48-52 Unity Business Centre
26 Roundhay Road
Leeds
LS7 1AB

T: +44(0) 113 246 0403
E: info@corinnelapierre.com
www.corinnelapierre.com

facebook: [@corinnelapierrecraftkits](https://www.facebook.com/corinnelapierrecraftkits)
Instagram: [@corinnefeltkits](https://www.instagram.com/corinnefeltkits)



Hall 2.2 - Stand A039

Stand Contact:
Corinne Lapierre
Olivia Neligan



Corinne Lapierre creates charming felt craft kits in a delicate colour palette with a modern take on folk embroidery. The kits are lovingly assembled in Yorkshire by her team, with high quality wool/viscose mix felt. Corinne regularly appears on Create & Craft TV and has published 3 craft books with Search Press. The brand is currently distributed throughout France and Japan.

Corinne Lapierre stellt bezaubernde Filz-Handarbeitspackungen her, in einer zarten Farbpalette mit einer modernen Interpretation von Folklorestickerei. Diese Packungen werden von ihrem Team in Yorkshire liebevoll zusammengestellt, mit Filz aus einer qualitativ hochwertigen Wolle/Viskosemischung. Man kann Corinne regelmäßig auf Create & Craft TV sehen, und sie hat 3 Handarbeitsbücher mit Search Press herausgegeben. Die Marke wird zur Zeit in Frankreich und Japan angeboten.

Dannells / Needcraft

MD House, Abbey Mead Industrial Park
Brooke Road, Waltham Abbey
Essex
EN9 1HU

T: +44(0) 1992 700311
E: info@dannells.com
www.dannells.com



Hall 2.1 - Stand E002

Stand Contact:
James Dannell
David Little



Dannells®

Dannells manufacture a range of craft kits that can be used with fabrics, textiles and papers to make creative products for around the home. Kits include lampshades, table lamps, floor lamps, lanterns, clocks and bins. Dannells supply products for retailers, wholesalers, distributors, workshops, manufacturers and educational establishments. Visit their stand to watch product demonstrations.

Dannells/Needcraft stellen eine Auswahl von Handarbeitssets her, die mit Stoffen, Textilien und Papier verwendet werden können um kreative Produkte für das Zuhause herzustellen. Es gibt Sets für Lampenschirme, Tischlampen, Bodenlampen, Laternen, Uhren und Papierkörbe. Dannells/Needcraft bieten Produkte an für den Groß- und Einzelhandel, Vertragshändler, Werkstätten, Hersteller und Bildungseinrichtungen. An ihrem Stand auf der h+h cologne können Sie Produktdemonstrationen sehen.

erika knight

T: +44(0) 333 666 5333
E: info@erikaknight.co.uk
www.erikaknight.co.uk
Social Media: @knightkraft



Hall 3.2 - Stand D020

Stand Contact:
Erika Knight
Arabella Harris

erika knight

The catalyst for creating my own yarn collection was to support the British heritage of textile mills and to promote native sheep breeds. From fleece to finished yarn in less than 50 miles, NEW 4ply weight yarn, 'Wool Local', is both authentically British and environmentally sustainable.

Das britische Erbe der Textilspinnereien zu unterstützen und einheimische Schafrassen zu fördern gab mir den Anstoß, meine eigene Garnkollektion zu schaffen. Von Vlies zu fertigem Garn in weniger als 50 Meilen, ist das NEUE 4-fädige Garn 'Wool Local' authentisch britisch, umweltfreundlich und nachhaltig.

Hawthorn Handmade

Unit 11 St Patrick's Industrial Estate
Station Road
Shillingstone
Dorset
DT11 0SA

T: +44(0) 1258 880691
E: info@hawthornhandmade.co.uk
www.hawthornhandmadewholesale.co.uk



Hall 2.2 - Stand A075

Stand Contact:
Stephanie Carswell
Mary Carswell

Hawthorn
• HANDMADE •

Hawthorn Handmade create contemporary craft kits ideal for beginners and beyond. Containing the highest quality contents and made with lots of crafty love, all of our kits come with detailed instructions to help you get creative and make beautiful things.

Hawthorn Handmade schaffen zeitgenössische Handarbeitspackungen, die sowohl für Anfänger als auch für fortgeschrittene Handarbeiter(innen) ideal sind. Der Inhalt dieser Packungen ist von höchster Qualität und sie wurden mit viel handarbeitlicher Liebe gemacht. Sie haben genaue Anleitungen, um Ihnen zu helfen, kreativ zu werden und schöne Sachen selbst zu machen.

King Cole Ltd

Merrie Mills
Snaygill Ind Estate
Keighley Road
Skipton
North Yorkshire
BD23 2QR

T: +44(0) 1756 703670
F: +44(0) 1756 703680
E: peter.sutcliffe@kingcole.com
www.kingcole.com



Hall 2.2 - Stand F041

Stand Contact:
Peter Sutcliffe
Mike Wilson
Andy Key



King Cole are a UK family business with a passion for yarn. As a world-leading brand in the supply of yarn, supporting design & haberdashery, King Cole exports to over 40 countries worldwide with a range of more than 100 yarns, both classic and fancy. Each yarn is supported with designs in every shade, and with well-received patterns for babies, children and adults, as well as accessories, toys and novelties. King Cole pride themselves on keeping the range fresh, providing good customer service and fast, reliable deliveries. Visit King Cole in Hall 2.2 Stand F41 and meet Peter, Nicola, Andy and Jörg who will be delighted to show you King Cole's new yarns.

King Cole sind ein britisches Familienunternehmen mit einer Leidenschaft für Garne. Eine weltweit führende Marke im Vertrieb von Garnen, dazu passenden Designs und Kurzwaren, exportieren King Cole in über 40 Länder weltweit mit einer Palette von über 100 Garnen, sowohl klassische als auch Modegarne. Jedes Garn wird von Designs in allen Farbtönen unterstützt, und ebenso von Mustern für Babys, Kinder und Erwachsene, die großen Anklang gefunden haben, dazu gibt es Zubehör, Spielwaren und andere Artikel. King Cole sind stolz darauf, die Angebotsreihe frisch zu halten, guten Kundenservice zu bieten und schnell und zuverlässig zu liefern. Besuchen Sie King Cole in Halle 2.2 Stand F41 und treffen Sie dort Peter, Nicola, Andy und Jörg, die ihnen sehr gerne King Coles neue Garne zeigen werden.

Korbond

2, The Mallard Business Park
Trent Road
Grantham
NG31 7XQ

T: +44(0) 1476 573227
F: +44(0) 1476 573268
E: neal.bramham@korbond.co.uk
www.korbond.co.uk



Hall 2.1 - Stand D073

Stand Contact:
Stuart Caller
Neal Bramham

korbond

Showcasing over 60 years of experience in creating, sourcing and supplying sewing and crafting accessories for retail. This family-run business offers a trusted portfolio of haberdashery, crafting tools and clothes care products, including the UK's No1 brand *Korbond Care and Repair*. Their offer also includes *Creations by Korbond*, an award winning range of design led sewing and hobby storage. Korbond sales advisors offer a flexible and innovative approach to product selection, merchandising, and retail support and are happy to discuss your needs to create a tailored range for your store.

Korbond präsentieren über 60 Jahre Erfahrung in der Herstellung, Bezug und Lieferung von Näh- und Handarbeitszubehör für den Einzelhandel. Dieses Familienunternehmen bietet eine bewährte Produktreihe von Kurzwaren, Handarbeitswerkzeug und Produkten zur Kleiderpflege, wie die führende britische Marke *Korbond Care and Repair*. Sie bieten auch *Creations by Korbond*, eine preisgekrönte Palette von Designer-Produkten zur Aufbewahrung von Näh- und Hobbyzubehör. Korbonds Verkaufsberater bieten flexible und neuartige Ansätze zur Produktauswahl, Verkaufsförderung und Verkaufsunterstützung, und sie würden gerne mit Ihnen über Ihre individuellen Bedürfnisse sprechen, um eine speziell auf Ihr Geschäft zugeschnittene Produktpalette zu schaffen.

Laxtons Ltd

Sapper Jordan Rossi Park
Otley Road
Baildon
West Yorkshire
BD17 7AX



T: +44(0) 1943 877123
E: alan@laxtons.com
www.laxtons.com

Hall 3.2 - Stand D060

Stand Contact:
Alan Thornber
Andrea Schnaitl

Laxtons

field to fashion

All our yarns are produced in our new 'state of the art' manufacturing unit based in Yorkshire, England. In addition to offering a stock-supported range of undyed yarns for hand dyeing (spun predominantly from wool and other natural fibres) a large part of Laxtons' business is as a bespoke manufacturer of hand knitting yarns for private label / own brand. Offering a comprehensive service of concept through to finished product, our flexibility and experience enables us to work with customers large or small, from new start-ups to established global brands.

Alle unsere Garne werden in unserer neuen hochmodernen Fabrikanlage in Yorkshire, England, gefertigt. Wir bieten eine Palette ungefärbter Garne für das Handfärben ab Lager (diese sind vorwiegend aus Wolle und anderen Naturfasern gesponnen). Außerdem ist ein großer Teil von Laxtons Geschäft die Herstellung von den Kundenwünschen angepassten Handstrickgarnen für private Marken und Eigenmarken. Wir bieten umfassenden Service vom Konzept bis zum Endprodukt, und unsere Flexibilität und Erfahrung erlauben uns, mit großen und kleineren Kunden zu arbeiten, von neuen Start-ups bis hin zu etablierten Weltmarken.

Oddies Textiles

Bank House
Greenfield Road
Colne
Lancashire
BB8 9NL

T: +44(0) 1282 868600
E: export@oddies-textiles.co.uk
www.oddies-textiles.co.uk



Hall 2.1 - Stand E049

Stand Contact:
Edward Bank
Nigel Crook

John Loudon
Fabric Collection



F A B R I C S
ROSE & HUBBLE



Now incorporating Rose & Hubble and John Loudon, Oddies Textiles is family-run business that has been trading for nearly 100 years. Oddies Textiles have the biggest stock-supported range of fabrics in the UK with over 200 regular stock lines in multiple colourways; over 300 Cotton Print designs; plus Polycotton Print, Antipil Fleece Print, Viscose Print, Satin Print all with matching plain fabric ranges.

Oddies Textiles ist ein Familienunternehmen, das seit fast 100 Jahren besteht und das jetzt Rose & Hubble und John Loudon integriert hat. Oddies Textiles bieten die größte ab Lager erhältliche Stoffpalette in Großbritannien, mit über 200 regulären Lagerzeilen in vielen verschiedenen Farbtönen; über 300 Baumwolldruck-Designs; sowie Polycotton-Drucke, Antipil Fleece-Drucke, Viskose-Drucke, Satin-Drucke, alle mit dazu passenden einfarbigen Stoffpaletten.

Rooster Yarns

The Croft Stables
Station Lane
Great Barrow CH3 7JN

T: +44(0) 1829 740903
E: sales@roosteryarns.com
www.roosteryarns.com



Hall 3.2 - Stand C060

Stand Contact:
Peter Okell



A wholesale natural fibre yarn company providing high quality undyed yarns to hand dyers, retailers and knitwear manufacturers worldwide. Rooster undyed yarns are handpicked using the finest natural fibres and perfect for hand dyers. We have a wide selection of yarns using fibres including merino, alpaca, cotton, silk, yak and cashmere in a range of weights from fine lace yarns to chunky yarns. We combine this with rapid delivery times and excellent customer service to make us the supplier of choice.

Ein Großhandelsunternehmen für Naturfasergarne, das hochwertige ungefärbte Garne für Handfärber, Einzelhändler und Strickwarenhersteller weltweit anbietet. Die ungefärbten Rooster-Garne werden aus feinsten Naturfasern sorgfältig ausgewählt und eignen sich hervorragend für Handfärber. Wir bieten eine große Auswahl an Garnen mit Fasern wie Merino, Alpaka, Baumwolle, Seide, Yak und Kaschmir in verschiedenen Gewichtsbereichen, von feinen Spitzengarnen bis zu Chunky-Garnen. Wir kombinieren dies mit schnellen Lieferzeiten und einem ausgezeichneten Kundenservice, um uns zum Lieferanten Ihrer Wahl zu machen.

The Fibre Co.

Fell Garth
Bassenthwaite
Cumbria
CA12 4RL

T: +44 (0) 17687 79 292
E: Daphne@TheFibreCo.com
www.TheFibreCo.com



Hall 3.2 - Stand D037

Stand Contact:
Daphne Marinopoulos



Our story began in 2003 with a spinning mill, lots of natural fibre and a vision to create unique artisan yarns. From these humble beginnings to today's global brand based in the North of England, we work with a variety of producers and artisans to continue creating yarns that delight and inspire the enthusiast maker. Back for its 5th year at h+h cologne, The Fibre Co. will be showing its range of new colours in multiple yarns and the latest design collections.

Unsere Geschichte begann 2003 mit einer Spinnerei, vielen Naturfasern und der Vision, einzigartige kunsthandwerkliche Garne zu schaffen. Von diesen einfachen Anfängen bis zur heutigen Weltmarke mit Hauptsitz in Nordengland arbeiten wir mit einer Vielfalt von Herstellern und Kunsthandwerkern zusammen, um auch weiterhin Garne zu schaffen, die begeisterte Handarbeiter(innen) entzücken und inspirieren. The Fibre Co. ist zum 5. Mal auf der h+h cologne vertreten und wird hier ihre Palette neuer Farben in einer Vielfalt von Garnen sowie die neuesten Designkollektionen vorstellen.

TOFT UK

Toft Manor
Dunchurch
Nr Rugby
Warwickshire
CV22 6NR

T: +44(0) 1788 810626
E: trade@toftuk.com
www.tofttrade.com



Hall 2.2 - Stand B036

Stand Contact:
Kerry Lord
Jo Clements

TOFT

TOFT is home to Kerry Lord's Edward's Menagerie collection of crochet animals. These best-selling patterns and kits are now available in all the principal European languages. TOFT yarns are pure luxury wools made in the UK and are characterised by an all-natural colour palette.

TOFT ist das Zuhause von Edward's Menagerie, Kerry Lords Sammlung von gehäkelteten Tieren. Diese vielverkauften Muster und Häkelpackungen sind jetzt in den wichtigsten europäischen Sprachen erhältlich. TOFT Garne sind luxuriös, aus reiner Wolle und in Großbritannien hergestellt und zeichnen sich durch eine naturbelassene Farbpalette aus.

Visage Textiles & The Craft Cotton Co

9-11 Chatley Street
Cheetham Hill
Manchester
M3 1HU

T: +44 (0) 161 832 2213
F: +44 (0) 161 880 2426
E: enquiries@visagetextiles.com
www.visagetextiles.com
www.craftcotton.com



Hall 2.1 - Stand D019

Stand Contact:
Dani Phillips
Aarran Levy



Visage
SPECIALITY FABRICS

The Craft Cotton Company are the UK's leading supplier of fabric for craft, patchwork and quilting and are celebrating over 70 years in business. At h+h cologne you will be able to see the company's latest quilt collections and ranges of fantastic new licensed designs, including the loveable bunny Miffy, Dumbo, Mary Poppins, 101 Dalmatians & The Natural History Museum. Visit their stand to see their extensive ranges of pre-cut fabrics. New distributors are welcome.

The Craft Cotton Company sind der führende britische Anbieter von Stoffen für Handarbeit, Patchwork und Quilten, und sie feiern über 70jähriges Firmenjubiläum. Auf der h+h cologne können Sie die neuesten Quilt-Kollektionen der Firma sehen, sowie Paletten von fantastischen neuen lizenzierten Designs, wie zum Beispiel der liebenswerte Hase Miffy, Dumbo, Mary Poppins, 101 Dalmatiner und The Natural History Museum (Naturgeschichtliches Museum London). Besuchen Sie ihren Stand und sehen Sie ihre große Auswahl vorgeschnittener Stoffe. Neue Vertragshändler sind herzlich willkommen.

Yarnundyed

Yarnundyed
A C Wood (Speciality Fibres) Limited
CCL House
Inmoor Lane
Tong
Bradford
BD11 2PS

T: +44 (0) 1274 471274
E: info@yarnundyed.com
www.yarnundyed.net



Hall 3.1 - Stand A052

Stand Contact:
Catherine Harrison
Glyn Heath
Helen Hands
Adrian Wood

yarn
undyed

Yarnundyed focus on producing and supplying luxurious natural fibre yarns for hand dyers worldwide. They have a wide range of ethically sourced bases (Merino, Polwarth, BFL, silk, alpaca, cashmere, yak, linen, cotton) in weights from lace to chunky.

Yarnundyed spezialisieren sich darauf, luxuriöse Naturfasergarne für Handfärber weltweit herzustellen und anzubieten. Sie haben eine breite Palette ethisch bezogener Basisgarne (Merino, Polwarth-Schafe, Blue Faced Leicester-Schafe, Seide, Alpaka, Kaschmir, Yak, Leinen, Baumwolle) in Gewichtsklassen von Spitze bis Chunky.

British Exhibitors at h & h cologne 29th - 31st March 2019

A Yarn Story/Octagon Distribution	www.octagondistribution.co.uk	Hall 3.2 Stand D037
Aarti J Trims	www.aartijtrims.com	Hall 3.1 Stand D018
Adjustoform Products Ltd	www.adjustoform.com	Hall 3.2 Stand A018
* Appletons Wool Ltd	www.appletons.org.uk	Hall 2.2 Stand F017a
* baa ram ewe ltd	www.baaramewe.co.uk	Hall 2.2 Stand A078
* Bothy Threads	www.bothythreads.com	Hall 2.1 Stand A080
James C Brett	www.jamescbrett.co.uk	Hall 2.2 Stand F041
* Chester Wool Company	www.chesterwool.com	Hall 2.2 Stand E061
Corinne Lapiere Ltd	www.corinnelapierre.com	Hall 2.2 Stand A039
* Dannells / Needcraft	www.dannells.com	Hall 2.1 Stand E002
Entaco Ltd	www.entaco.com	Hall 3.2 Stand D048
* erika knight	www.erikaknight.co.uk	Hall 3.2 Stand D020
Fyberspates Ltd	www.fyberspates.com	Hall 2.2 Stand E061
Groves Ltd	www.grovesltd.com	Hall 2.1 Stand A050
* Hawthorn Handmade	www.hawthornhandmade.com	Hall 2.2 Stand A075
Italian Buttons	www.italianbuttons.com	Hall 2.2 Stand E062a
King Cole Ltd	www.kingcole.com	Hall 2.2 Stand F041
* Korbond Group	www.korbond.co.uk	Hall 2.1 Stand D073
Laxtons Ltd	www.laxtons.com	Hall 3.2 Stand D060
Concord Fabrics UK/Makower UK	www.makoweruk.com	Hall 2.1 Stand E048
Merchant & Mills Ltd	www.merchantandmills.com	Hall 3.2 Stand B019
Nutex UK Ltd	www.nutexuk.co.uk	Hall 2.1 Stand B029
* Oddies Textiles	www.oddies-textiles.co.uk	Hall 2.1 Stand E049
* Rooster Yarns	www.roosteryarns.com	Hall 3.2 Stand C060
* The Fibre Co.	www.thefibreco.com	Hall 3.2 Stand D037
* TOFT UK	www.toftuk.com	Hall 2.2 Stand B036
UKFT	www.ukft.org	Hall 2.2 Stand F041
* Visage Textiles Ltd t/a	www.visagetextiles.com/	
The Craft Cotton Company	www.craftcotton.com	Hall 2.1 Stand D019
West Yorkshire Spinners	www.wyspinners.com	Hall 2.2 Stand B044
* Yarnundyed /		
A C Wood (Speciality Fibres) Ltd	www.yarnundyed.com	Hall 3.1 Stand A052

* denotes companies supported by the Department for International Trade